

AGROflex Box

Polyester Geflechschlauch in Spenderbox
Polyester Braided Sleeving in Dispenser Box




AGROflex Box PET Geflechtschlauch Polyester in Spenderbox

AGROflex Box PET Braided cable sleeving polyester in dispenser box

Material:	Polyester PET	Material:	Polyester PET
Monofil:	Ø 0.22 mm	Monofil:	Ø 0.22 mm
Eigenschaften:	Hochflexibel, selbstanpassend, abriebfest, frei von Cadmium, Formaldehyd, Chrom 6, Nickel, Blei, PVC, Halogen und Graphit, selbstverlöschend nach DIN 75200 (FMVSS 302), gute Beständigkeit gegen Kraftstoffe, Mineralöle und Fette	Properties:	Highly flexible, self-adapting, resistant to abrasion, free of cadmium, formaldehyde, chrome 6, nickel, lead, PVC, halogen and graphite, self-extinguishing, according to DIN 75200 (FMVSS 302), good resistance to fuel, mineral oil and greases
Zulassungen:	EN 45545-2 (HL3) DIN 5510-2 (S4/SR2/ST2) NFF 16101 (I2/F1) UNICEI 11170	Approvals:	EN 45545-2 (HL3) DIN 5510-2 (S4/SR2/ST2) NFF 16101 (I2/F1) UNICEI 11170
Einsatztemperatur:	-50°C / +150°C	Temperature range:	-50°C / +150°C
Aufweitung:	Aufstauchverhältnis 1:2	Expansion	Expansion ratio 1 : 2

Geflechtschlauch Polyester Schwarz



NW	ø min mm	ø max mm	Inhalt Box Content of a box	Art.-Nr. Art.No.	
5	3.0	10.0	12 m	6875.40.05.10	1
10	8.0	20.0	12 m	6875.40.10.10	1
18	18.0	27.0	6 m	6875.40.18.06	1
30	23.0	50.0	6 m	6875.40.30.06	1

Der AGROflex Geflechtschlauch wird zur Ummantelung und zur Bündelung elektrischer Leitungen und zum Leitungsschutz gegen äussere Einflüsse und Störungen eingesetzt. Bei vielen Anwendungen in der Installation oder in der Industrie werden kleine Stücke an Geflechtschläuchen aus Polyester eingesetzt.

Mit nur 4 Nennweiten kann ein breiter Anwendungsbereich (3 mm bis 50 mm) abgedeckt werden.

Die praktische Spenderbox sorgt für eine ordentliche Aufbewahrung und verhindert ein Verschmutzen des Geflechtschlauches.

The AGROflex braided cable sleeving is used for sheathing and bundling of electrical wires and wire protection against external influences and interference. In many applications in installation or in industry, short pieces of braided sleeveings made of polyester are used.

With only 4 nominal sizes, a wide range of applications (3 mm to 50 mm) can be covered.

The practical dispenser box allows for neat storage and prevents the sleeving from getting dirty.